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Vragen van het lid Koşer Kaya (D66)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de beoordeling van de steun aan
Meavita door de Europese
Commissie. (Ingezonden 22 januari
2010)

1
Is het waar dat u het bedrag van € 37
miljoen dat door de Nederlandse
Zorgautoriteit (NZa) ter beschikking
wordt gesteld aan voormalige
dochterondernemingen van Meavita
nog steeds niet heeft gemeld aan de
Europese Commissie? Zo ja, heeft u
al een verzoek ontvangen van de
Europese Commissie om meer
informatie over deze zaak aan te
leveren? Zo nee, waarom heeft u dit
bedrag niet gemeld bij de Europese
Commissie?

2
Bent u van mening dat het door de
NZa aan Meavita toegekende bedrag
valt onder de uitzonderingen die door
de Europese Commissie in haar
besluit d.d. 28 november 2005 over
compensatie voor publieke diensten
zijn vastgesteld?

3
Deelt u de mening dat iedere
(zorg)ondernemer moet kunnen
vertrouwen op een zorgvuldige
besluitvorming door de overheid en
dat een toetsing van een besluit aan
Europese regelgeving daarvan
onderdeel uitmaakt?

4
Is uw bewuste besluit om de steun
aan Meavita niet voor te leggen voor
toetsing aan de Europese regels voor
het verlenen van staatssteun
afgestemd met de staatssecretaris
van Buitenlandse Zaken (belast met
Europese samenwerking)?

5
Hebben marktpartijen een bod
gedaan op (onderdelen van) Meavita?
Zo ja, zijn er onderhandelingen
gevolgd op het bod?

6
Waarom heeft u er uiteindelijk voor
gekozen niet met geld uit de markt
maar met geld van de
belastingbetaler Meavita een
doorstart te geven?
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